
 

 

 

Zápis z 6. veřejného zasedání Osadního výboru Krčín 

konaného 17. 6. 2021 od 19 hod. v klubovně TJ Sokol Krčín 
 

PŘÍTOMNI: Pavel Hrnčíř, Jiří Hladík, Ing. Zdeněk Slavík  

OMLUVENI: Ing. Pavel Dostál, Jiří Klemt, Irena Voříšková 

NEPŘÍTOMEN: Ing. Miroslav Vintera 

PROGRAM 

1. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání OV    

2. Informace ze zasedání ZM   

3. Diskuze, různé 

 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ 

 

Vzhledem k tomu, že se dostavili pouze tři členové ze sedmi, nebylo zasedání usnášeníschopné a  

nebylo vyhotoveno usnesení.  

 

1.  Kontrola plnění usnesení a doporučení z minulého zasedání OV (investiční priority) 

- pokračují opravy krovu a střechy staré školy, schází se pracovní skupina, která má navrhnout 
účelné využití objektu 

- ostatní investiční akce doporučené OV se do rozpočtu na rok 2021 nedostaly, budeme je 
prosazovat napřesrok 

- záměr vybudovat chybějící část chodníku v ul. Na Kopci zhatilo nesouhlasné stanovisko majitelů 
sousední parcely a studny 

 

2. Informace ze zasedání ZM  

- ZM 18 schválilo koupi budovy z vlastnictví společnosti Alkstav s. r. o. do vlastnictví města za cenu 
300 tis. Kč, objekt bude využit pro potřeby TS  

- ZM 18 schválilo novou položku rozpočtu ve výši 550 tis. Kč na rekonstrukci školní kuchyně ZŠ 
Krčín, konkrétně na nákup a instalaci myčky nádobí, kotle, sporáku a související stavební úpravy 

 

3. Diskuze, různé 

- TJ Sokol Krčín žádá o dotaci z programu NSA na rekonstrukci zázemí a hřiště národní házené, 
pro získání dotace je nutná spoluúčast města, žádost bude projednávat RM a následně 24. 6. 
2021 také ZM 

- od dubna do října 2021 probíhá rekonstrukce vozovky II/308 z Černčice do Krčína v délce 2,9 km, 
součástí rekonstrukce je i rekonstrukce kanalizace v Krčíně a obnova chodníku v Černčické ul. 
Nepodařilo se prosadit doporučení OV Krčín přednesené na zasedání OV dne 12. 6. 2019, aby při 
stavbě nových opěrných zídek, které nahradí původní zdi z lomového kamene, byla jedna ze zídek 
posunuta do stráně a vznikl zde prostor pro vybudování chodníku. Z projektové dokumentace je 
zřejmé, že po obou stranách komunikace vznikne pouze vyvýšený stezník o šíři 0,75 m. 

- po rekonstrukci chodníků v ul. Na Strážnici a v Nahořanské v loňském roce nebyla dosud 
upravena a oseta rabátka mezi chodníky a silnicí a není dokončen přístup do ul. Pod Strážnicí 

- trvá doporučení OV na řešení dopravní situace pod železničním podjezdem na Budíně, návrh 
instalovat na cyklotrasu příkazovou DZ Stezka pro chodce a cyklisty (dělená) stále blokuje DI 



 

 

- pozemek u Daškova splavu vyhrazený pro slunění koupajících se občanů je zarostlý bujnou 
vegetací, doporučujeme trávu posekat 

- vzhledem ke zvýšené hladině řeky Metuje před krčínskou elektrárnou je podmáčená část 
cyklotrasy KČT č. 4034 ve směru od Krčína, doporučujeme vysypání štěrkem a dále ořezání větví 
stromů a křovin zasahujících do stezky  

 

 

POUŽITÉ ZKRATKY 
TJ – tělocvičná jednota, OV – osadní výbor, ZM – zastupitelstvo města, TS – Technické služby, ZŠ 
– základní škola, NSA – Národní sportovní agentura, RM – rada města, DZ – dopravní značka, DI 
– dopravní inspektorát, KČT – Klub českých turistů 

 

ZAPSAL 
Jiří Hladík, předseda OV Krčín  


